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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani Varga Mih.ily 
Pénzügyminisztériumot vezető miniszterhez

,, Tervezi-e a kormány, ltogy megemeli a méltányossági kereteket a Nyngdijbiztositási 
Alapnál és az Egészségbiztosítási Alapnál?" 

címmel. A választ írásban kérem.

Iisztelt Miniszter Úr!

Orbán Viktor a miniszterelnöki eskütételét követően többek között az alábbiakat mondta:
.. Ilyen nelié: körülmények kozcpctte is vállaljuk és vállalom. hogy Magyarország elorefog
menni, és nem hátra Fái/alom, hogy megvédjük a tcljesfoglalkoztatouságot. Vállalom, hog) 
megvédjük a családtámogatásainkat. Vállalom, hogy nicgvédjuk a nyugdijak értékét. A's 
vállalom, hogy megvédjük a rezsicsokkentést 1s. Vitgyis mindenkinek lesz munkája, a 
nyugdijnak lesz értéke. a családoknak lesz biztonsága, és a gyerekeknek lcszjovője. "
Sőt Csák János az Oktatási és Innovációs Minisztérium kijelölt minisztere azt mondta a
miniszterjelölti meghallgatásán a Népjóléti Bizottság ülésén. hogy ., már jól vagyunk, há 
reálértéken meg tudjuk tartani a mostaniforrásokat ··.

Egy szó sem esett arról, hogy bármilyen további intézkedésre sor kerülne maid a brutális
áremelkedések miatt. így félő. hogy a legszegényebb helyzetben lévők súlyos megélhetési
válságba kerülnek. Ezt ellensúlyozná, ha a rendkívüli helyzetre való tekintettel a
méltányossági kereteket (pi: méltányossági nyugdíjemelés, gyógyszertámogatás)
megemelné a kormány, hogy minél többen igénybe tudják venni ezt a segítséget.
Mindezek miatt kérdezem:

• Tervezi-e a kormány, hogy megemeli a méltányossági kereteket a 
Nyugdíj biztosltási Alapnál és az Egészségbiztosítási Alapnál? 

Tisztelettel várom válaszát!
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